
ROMÂNIA CONSILIUL LOCAL TORMAC –
JUDEŢUL TIMIŞ

P R O C E S – V E R B A L

Încheiat azi 30.06.2015, la şedinţa ordinară pe luna iunie a Consiliului Local Tormac,
la care au participat următorii consilieri :
1).Pătruţi Octavian P
2).Czine Mihaly P
3).Fonoş Ioan A
4). Ciresan Alexandru A
5).Păştean Erika P
6).Marcu Oana-Mirela A
7).Szarvas Ludovic P
8).Lazăr Marius A
9). Segheci Milan A
10). Szabo Mariana P
11). Szekely Dionisie-Szilard P

La şedinţă participă dl. secretar ;
Presedinte de sedinţă este d-na Păştean.
D-na Păştean deschide lucrările şedinţei şi prezintă procesul-verbal al şedinţei

anterioare.
În urma supunerii la vot, procesul-verbal al şedinţei anterioare a fost aprobat cu

unanimitate de voturi.
D-na Păştean prezintă d-lor consilieri dispoziţia nr. 40 din 24.06.2015 conform

căreia a fost convocat consiliul local şi prezintă ordinea de zi :
1. P.H. privind desemnarea reprezentantului Consiliului Local Tormac în

Adunarea Generală a Asociaţilor Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Apă-Canal Timiş ;
2. Diverse ;

După supunere la vot, ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi.
D-na Păştean trece la punctul 1 de pe ordinea de zi: P.H. privind desemnarea

reprezentantului Consiliului Local Tormac în Adunarea Generală a Asociaţilor Asociaţiei de
Dezvoltare Intercomunitară Apă-Canal Timiş ;

D-na Păştean prezintă referatul nr. 2121 / 24.06.2015 al d-lui primar şi convocatorul
A.D.I. Apă-Canal Timiş referitor la adunarea generală a asociaţilor A.D.I. Apă-Canal care
va avea loc în data de 8.07.2015 ;

D-na Păştean spune că este aceiaşi procedură prealabilă adunărilor generale a
asociaţilor A.D.I. Apă-Canal, iar conform statutului A.D.I. , pentru fiecare agunare generală
a asociaţiei, consiliile locale componente desemnează un reprezentant care să voteze în
numele consiliului local.

Nefiind discuţii pe această temă se supune la vot.
După supunere la vot P.H. privind desemnarea reprezentantului Consiliului Local

Tormac în Adunarea Generală a Asociaţilor Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Apă-
Canal Timiş a fost adoptat cu unanimitate de voturi.

.



D-na Păştean trece la punctul 2 de pe ordinea de zi : Diverse ;
Dl. Czine, face referire la cazurile sociale amintite în şedinţa precedentă, la

persoanele care sunt cazate la sediul fostei uleiniţe şi întreabă dacă acele persoane oare
merită să fie asistate social, dacă au dreptul la ajutor social şi de ce nu plătesc măcar
utilitaţile.

Dl. Czine atrage atenţia asupra faptului că, persoanele respective se plâng că nu au
bani, dar pentru ţigări, telefoane mobile şi antene satelit au bani ;

Dl. Pătruţi spune că este de acord cu ajutorarea acestor persoane, dar măcar utilităţile
să le plătească ;

Dl. Szekely şi dl. Szarvas sunt de aceiaşi părere.
D-na Păştean prezintă raportul de activitate pentru anul 2014 ;
Dl. Pătruţi spune că trebuie făcut ceva în legătură cu firma RDT ;
D-na Păştean propune întocmirea unei înştiinţări în atenţia d-lui administrator Soos

Andrei şi a contabilei, prin care să fie învitaţi să participe la şedinţa consiliului local Tormac
şi să prezinte o situaţie detaliată contabilă şi juridică a acestei firme, situaţia lucrărilor
efectuate , situaţia plăţilor, situaţia angajaţilor, etc ;

D-nii consilieri propun întrunirea consiliului local în acest scop, pentru data de
10.07.2015 ;

Dl. Czine spune că vede mai tot timpul în curtea primăriei 3-4 persoane care stau şi nu
fac mai nimic şi întreabă care este situaţia acestora . Dl. Czine spune că este vorba despre
Novacovici Ioan, Ciobanu Emil şi Csaki Iosif.

Nemaifiind alte probleme de discutat pe ordinea de zi , lucrările sedinţei au luat sfârşit.
PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ SECRETAR CONSILIERI
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